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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/18-11/8 
URBROJ : 2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,       10. 8. 2018. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 47. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

47. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 10. kolovoza 2018. godine (petak) s 
početkom u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Vinko Vukušić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Tanija Čaušević, član VMO 
- Radojka Martinović, član VMO 
- Marko Gojević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Usvajanje zapisnika sa 46. sjednice VMO Gornja Vežica:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje realiziranog programa Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. 

Vežica 2018.“ 

2. Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva za korištenje prostora 

3. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 

 
Predsjednik Vijeća pozvao je nazočne da iznesu mišljenje vezano za realizaciju 

Dana MO-a koja je provedeno u mjesecu srpnju.  
Nakon dulje rasprave i razmatranja programa, nazočni su se složili da su sve 

aktivnosti vezane za realizaciju Dana MO-a protekle u jako dobroj atmosferi te popraćene 
s većim brojem mještana.  

Iduće godine će se nastojati program prošiti na još neke aktivnosti koje 
obuhvaćaju dječje igre te će se s planovima započeti već u mjesecu travnju.  
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AD 2 
 
            Nazočni su razmotrili pristigli zahtjev za korištenje prostora od strane voditelja 
Plesnog centra Salsero.  
            Nakon rasprave i razmatranja istog, nazočni su  

Zaključili 

           • Kako na zahtjev ne mogu odgovoriti pozitivno jer su svi traženi termini koje 

je gosp. Turak naveo, zauzeti (radni dani od 20,00 do 22,00 sata).   
 

AD 3 
 

Predsjednik Vijeća je s nazočnima raspravio komunalnu problematiku ovog 
područja.  

 
  

 
Sjednica je završila u  19,00 sati.  
U Rijeci, 10. kolovoz 2018. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.    
  
 
 

        Zapisničarka:                        Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:           
               Sonja Ban Oklobdžija                                                   Vinko Vukušić 
 
 


